

Canada; Mr. T. B. Smith, Director of the Advisory and International Law Section. *From the Privy Council Office, Constitutional Review Section:* Messrs. B. L. Strayer, Director; Gordon Fraser, Assistant Director; and K. Lysyk, Adviser.

The Committee proceeded to the consideration of its Order of Reference.

The Joint Chairman, Mr. MacGuigan, introduced the Minister of Justice and officials. The Minister proceeded to make a statement, during which it was

Agreed,—That the Conclusions of the Meetings, and of the First Working Session, of the Constitutional Conference be printed as an appendix to this day's Minutes of Proceedings and Evidence. (*See Appendix "A"*)

The Minister completed his statement.

By unanimous consent, it was

Agreed,—That the first round of questions be limited to 10 minutes for each member.

The Minister was questioned.

Later, the Joint Chairman Mr. MacGuigan, thanked the Minister.

At 1:02 p.m. the Committee adjourned to 3:30 p.m. this day.

AFTERNOON MEETING (4)

The Committee resumed at 3:41 p.m. The Joint Chairman, Mr. MacGuigan, presided.

Members present:

Representing the Senate: Senators Cook, Grosart, Lamontagne—(3).

Representing the House of Commons: Messrs. Alexander, Allmand, Hogarth, Lewis, MacGuigan, McQuaid, Osler, Woolliams—(8).

Also present: From the Senate: Senator Yuzyk; *From the House of Commons:* Mr. Ritchie.

Witness: From the Secretariat of the Constitutional Conference: Mr. H. F. Davis, Secretary.

directeur de la Section de la consultation et du droit international. *Du Conseil privé, Section de la révision de la Constitution:* MM. B. L. Strayer, directeur; Gordon Fraser, directeur adjoint; et K. Lysyk, conseiller.

Le Comité procède à l'étude de l'Ordre de renvoi.

Le coprésident, M. MacGuigan, présente le ministre de la Justice et des hauts fonctionnaires. Le Ministre fait ensuite une déclaration au cours de laquelle, il est

Convenu,—Que les conclusions des séances, et de la première séance de travail de la Conférence constitutionnelle soient imprimées en annexe aux procès-verbaux et témoignages du jour (*Voir Appendice «A»*).

Le Ministre termine sa déclaration.

Du consentement unanime, il est

Convenu,—Que la première série de questions soit limitée à dix minutes par député.

Le Ministre est interrogé par les députés.

Plus tard, le coprésident, M. MacGuigan, remercie le Ministre.

A 1h 02, la séance du Comité est levée jusqu'à 3h 30 de l'après-midi.

SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI (4)

Le Comité se réunit de nouveau à 3h 41. Le coprésident, M. MacGuigan, occupe le fauteuil.

Présents:

Représentant le Sénat: Les sénateurs Cook, Grosart, Lamontagne—(3).

Représentant la Chambre des communes: MM. les députés Alexander, Allmand, Hogarth, Lewis, MacGuigan, McQuaid, Osler, Woolliams—(8).

Également présents: du Sénat: Le sénateur Yuzyk; *de la Chambre des communes:* M. Ritchie, député.

Témoin: du Secrétariat de la conférence constitutionnelle: M. H. F. Davis, secrétaire.